
“ M i k e  g i n g  o nd a n k s  z i jn  l a ge  
i n t e l l i g en t i e  ‘ g ew o o n ’  n a a r  
b a s i s s cho o l  Het  Ro n d ee l ”  
 
Mike is 13 jaar en zit in groep 8 van basisschool Het Rondeel in ’s-Hertogenbosch. Samen 
met zijn vader Bas de Groot vertelt hij dat hij helemaal op z’n plek is op school. “Lekker 
buiten kunnen spelen met kinderen uit de wijk en de eigen klas, dat is wat wij graag wilden.” 
Directrice Nicole Slenders werkte als intern begeleider toen Mike in 2016 naar Het Rondeel 
kwam. “Soms moet je uitdagingen aangaan die wat spannender zijn.” 

Bas vertelt dat Mike als kleuter naar een speciale school van Kentalis ging vanwege een 
achterstand in de taal- en spraakontwikkeling. “Toen Mike 6 jaar was, gaf Kentalis aan dat ze 
hem het maximale hadden geleerd. Ze adviseerden ons om Mike naar een school van Hub 
Noord-Brabant te laten gaan, met als uitstroomprofiel midden groep 4. Wij wilden hem naar 
dezelfde school laten gaan als zijn broer en kinderen uit onze wijk. Dat is met hulp van Nicole 
gelukt.” Nicole weet zich nog goed te herinneren dat Bas haar bij het schoolhek aansprak. 
“Bas kwam de broer van Mike ophalen en vroeg mij: kan Mike ook niet hier naar school 
komen? Dat was eigenlijk jouw start hier op school Mike.” “Ik was best nerveus toen ik vanuit 
Kentalis hier op school kwam. Maar ik heb altijd lieve juffen gehad.”  
 

 
 



Voorbeeld voor iedere basisschool 
Bas noemt de route die Mike op school heeft doorlopen ‘zijn eigen route met goede hulp’. 
“We zijn blij dat Nicole deze spannende uitdaging met ons is aangegaan. Een school als Het 
Rondeel is een groot voorbeeld voor andere scholen.” 
 
Nicole vertelt dat ze de uitdaging aan durfden te gaan omdat ze als team al jaren werken 
vanuit een inclusieve mindset. “Onze visie is dat ieder kind ertoe doet, erbij hoort en mag 
meedoen. Vanuit die gedachte ben ik destijds samen met een andere collega gaan kijken hoe 
Mike het bij Kentalis deed. Dit doen we omdat we een goede afweging willen maken en willen 
kijken of we kunnen bieden wat een leerling nodig heeft. Als we denken dat we het niet 
kunnen, kijken we hoe we de kennis die we missen toe kunnen voegen aan ons team. Ik 
herinner me nog dat de medewerkers bij Kentalis ons vroegen: hoe gaan jullie dat doen op 
een reguliere basisschool? We wisten toen niet goed van elkaar wat we kunnen. Dat is nu 
beter, maar er liggen nog kansen voor de toekomst. Het is niet alleen belangrijk om van 
elkaar te weten wat je kunt. We moeten bekijken hoe we nog meer kunnen samenwerken.” 
 

Succes door de juiste hulp en ondersteuning 
Het is inmiddels duidelijk dat het team van Het Rondeel kan bieden wat Mike nodig heeft. Hij 
heeft zijn basisschooltijd succesvol doorlopen. Het team werkte daarvoor samen met 
pedagogisch medewerkers om Zorg in de Klas te organiseren. Bas vertelt dat Mike op die 
manier de extra hulp en ondersteuning kreeg die hij nodig heeft. “Mike werkte veel met een 
vaste begeleider die hem hielp op sociaal en emotioneel gebied. Ook heeft hij op school 
fysiotherapie en logopedie gehad.”  
 

 
 
Het Rondeel werkt al jaren met co-teaching en Nicole vertelt dat ook dat succesvol bleek 
voor Mike. “Door co-teaching lukt het om kinderen met een specifieke 



ondersteuningsbehoefte in de eigen groep in ontwikkeling te brengen en te houden. Doordat 
er twee leerkrachten voor de klas staan, kunnen we verschillende niveaus per vakgebied 
aanbieden. Op die manier is er meer en betere aandacht voor alle leerlingen, zodat zij 
bijvoorbeeld meer ruimte krijgen om vragen te stellen.” Nicole vraagt aan Mike hoe het voor 
hem is dat hij meestal twee leerkrachten heeft. “Ik vind het fijn. Ik heb soms moeite met 
bijvoorbeeld rekenen en dan vind ik dat je gewoon een vraag moet kunnen stellen.” 
 
Met elkaar in gesprek gaan en blijven is een voorwaarde voor succes, vertelt Nicole. “In 
principe moeten de ouders zelf alle extra hulp en ondersteuning aanvragen. Wij hebben de 
ouders van Mike daar altijd bij ondersteund. We gingen vaak met elkaar en met Mike in 
gesprek. Gelukkig kan hij het zelf goed vertellen als iets niet lekker loopt.” “Ik zeg het altijd als 
eerste tegen mijn vader als ik uit school kom en hij vraagt: hoe is de dag geweest? En daarna 
zeg ik het tegen mama als ze thuis is.” Nicole vertelt verder. “Een van zijn ouders zegt het 
dan weer tegen de leerkracht en zo blijven we met elkaar afstemmen. We blijven positief 
kritisch, bekijken telkens wat haalbaar is en stellen reëel verwachtingen.” 
 

Ieder kind een kans geven 
Het team, Mike en zijn ouders stelden de verwachtingen in de loop der jaren bij. Van een 
uitstroomprofiel midden groep 4 naar uitstroom naar een reguliere vmbo-school. Bas is trots 
op zijn zoon. “Wij gunnen ieder kind hetzelfde als wat Mike hier heeft gehad: een keuze.” 
Nicole knikt bevestigend. “Het állerbelangrijkste is dat je kijkt naar mogelijkheden om een 
kind in de wijk naar school te laten gaan. Dit is een topvoorbeeld waarin je ziet dat je een kind 
in de basisschoolleeftijd op dezelfde plek kunt laten ontwikkelen als broertjes, zusjes en 
andere kinderen uit de wijk. Je haalt dan méér uit de ontwikkeling van een kind, wat de 
ontwikkellijn ook is.” 
 

 
 



Nicole kijkt Mike lachend aan als ze vertelt over zijn wens om naar de Bossche Vakschool te 
gaan. “Ik ben trots op wat ik heb bereikt. Ik ga altijd met een lach naar school, samen met 
mijn vriendjes. Volgend jaar ga ik naar de Bossche Vakschool. Ik wil dat andere kinderen net 
zo gelukkig zijn als ik en ook de kans krijgen die ik heb gehad.” 


